
 

 

 

    

Låt oss gemensamt arbeta för att minska råttproblemet i våra stadsdelar! 

 

Alla vi som bor och/eller av andra skäl vistas i Järvaområdet möts ständigt av råttor som springer 

omkring på gator, parkvägar och gårdar. För oss har detta blivit så vanligt att vi knappt reagerar 

längre. Men det är ändå en anledning till oro och för våra besökande upplevs det ofta som riktigt 

skrämmande.  

Därför behövs nu krafttag för att få en förändring. Här måste alla aktörer och boende gemensamt 

vidta åtgärder. Vi vet att det sedan flera år pågår ett arbete med Fastighetsägare på Järva, 

fastighetsbolagen och stadsdelsförvaltningen. Som boende kan vi dock konstatera att trots detta så 

blir problemet bara allt större och vi boende blir allt mer desperata och får inför besökande skämmas 

för läget i stadsdelen.  

Nu måste det bli en ändring! 

För detta krävs följande: Tydlig information till de boende om vad de kan göra och inte får göra 

  Verksamma medel mot råttorna 

  Bra städning av utemiljön 

  Hela och fungerande papperskorgar 

  Grovsoprum och miljöstugor som hålls stängda. 

Med denna skrivelse uppmanar vi stadsdelsförvaltningen att ta ett sammanhållande ansvar för de 

föreslagna åtgärderna. 
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